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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:296 Reavinstskatten på bostäder

Söndagen den 29 januari gav statsrådet Peter Eriksson besked om att han vill se 
en sänkning av reavinstskatten på bostäder.

Måndagen den 30 januari gav finansminister Magdalena Andersson besked om 
att den definitivt inte skulle sänkas.

Min fråga till statsrådet Peter Eriksson är följaktligen: 

 

Kan statsrådet utveckla vad han menade med uttalandet den 29 januari, och 
avser statsrådet att inom regeringen driva denna fråga framöver?

………………………………………

Mats Green (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-07
Besvaras senast
2017-02-27


